شركه عبدالله القريني 2025 للاستشارات المحاسبية



**شركه عبدالله القريني** للاستشارات المحاسبية

Consulting Services For Acounting



# نجاحنا يكمن في نجاح عملائنا



## المحتويات

نبذه عنا

رؤيتنا

قيمنا

هدفنا

خدماتنا

تواصل معنا

**شركه عبدالله القريني** للاستشارات المحاسبية

ملف تعريفي



#### نبذة عنا

سعى لتقديم خدمات محاسبية عالية الجودة للشركات والأعمال في المملكة العربية السعودية. حيث نمتلك سنوات من الخبرة وفريق من المحاسبين بتأهيل عال, نهدف ان نكون الخيار الأفضل لمن يبحث عن حلول محاسبية موثوقة ودقيقة.

We seek to provide high-quality accounting services to companies and businesses in the Kingdom of Saudi Arabia. As we have years of experience and a team of highly qualified accountants, we aim to be the best choice for those looking for reliable and accurate accounting solutions



### رؤيتنا

نكون من أكبر الشركات المحاسبية في المملكة العربية السعودية المتخصصة في مجال الاستشارات المحاسبية و المالية, بتقديم أفضل الحلول والاستشارات التى تضيف قيمة حقيقية للعملاء

#### **Our Vision**

To become one of the largest accounting companies in Saudi Arabia specialized in accounting and financial consulting by providing the best solutions and consultations that add real value to our clients

**شركه عبدالله القريني** للاستشارات المحاسبية

ملف تعریفی



#### قِيملنا



التخطيط المسبق للعمل

Pre-planning of Work



التفاني في العمل

**Dedication to Work** 



المحافظة على سرية المعلومات

Maintaining Information Confidentiality



الرقابة والإشراف

Supervision and Oversight

#### هدفنا

نكون من أكبر الشركات المحاسبية في المملكة العربية السعودية المتخصصة في مجال الاستشارات المحاسبية و المالية, بتقديم أفضل الحلول والاستشارات التي تضيف قيمة حقيقية للعملاء

#### **Our Goal**

To become one of the largest accounting companies in Saudi Arabia specialized in accounting and financial consulting by providing the best solutions and consultations that add real value to our clients



## خدماتنا Our Vision



#### نعتز بتقديم خدماتنا

نسعد في شركه عبدالله القريني للاستشارات المحاسبية بتقديم مجموعه من الخدمات التالية:

02

الزكاة والضريبة

مراجعة وتحيلي القوائم المالية

دقة وشفافية القوائم المالية تمثل أهمية كبيرة لاتخاذ القرارات والتوجهات المستقبلية للمستثمرين, وأصحاب المصالح وتحجيمهم المخاطر في ظل التغيرات الاقتصادية, من خلال فريق

مهني متخصص يستخدم أساليب وحلول مبتكرة متوافقة مع النظم الحديثة لتقديم خدمات تدقيق ذات جودة ووضوح ودقة.

نوجه عملائنا الوجهة السليمة ونقدم لهم الاستشارات الزكويه والضريبية بما يضمن الاستثمار الأمثل لأموالهم.

> **شركه عبدالله القريني** للاستشارات المحاسبية

01



#### We take pride in offering the following services at Qeid Accounting Consultancy

01

#### Financial Statements Audit and Review

The accuracy and transparency of financial statements are of great importance for making informed decisions ,and future directions for investors and stakeholders avoiding risks amidst economic changes. Our professional team utilizes innovative methods and solutions in compliance with modern systems to deliver .quality, clear, and accurate auditing services

02

#### **Zakat and Tax Consultation**

We guide our clients in the right direction and provide them with zakat and tax consultations to ensure optimal investment ". of their funds



#### خدمات مسك الدفاتر والسجلات المحاسبية

يعتبر مسك ومتابعة الدفاتر والسجلات المحاسبية من أكثر العمليات الحيوية في المنشآت التي تمكن الملاك والمدراء من معرفة كافة العمليات المالية وتقدم لهم بيانات ومعلومات واضحة ودقيقة ومستمرة حول الموقف المالي لمنشآتهم ومدى نجاح قراراتهم المالية. وتشمل خدمات مسك الدفاتر على :



تجهيز الميزانية والتقارير المالية اللازمة لإقفال الفروع"



تجهيز قيد الإقفال والترحيل وفقاً للإجراءات المالية



تقديم التقارير الدورية (شهرية - سنوية -مشاريع)



تقديم كشوفات حساب شهرية ومراجعة موثوقة



إدخال القيود المحاسبية



#### 03

#### Bookkeeping and Accounting Records Services

in establishments, enabling owners and managers to have clear, accurate, and continuous data and information about the financial position of their establishments and the success of their financial decisions. Our bookkeeping services include



Posting accounting entries



Preparing closing and transfer entries according to financial policies and procedures



Providing periodic reports ,monthly, yearly) (projects



,Providing accurate reviewed, and reliable account statements



Preparing necessary financial statements and reports "regularly



#### خدمات ضريبة القيمة المضافة

هي كافة الخدمات التي يقدمها مستشار ضريبة القيمة المضافة ومستشار الزكوي والمحاسب القانوني والتي تشمل إعداد ومراجعة إقرارات الضريبية (الشهرية والربع سنوية) والتسجيل/ إلغاء التسجيل بضريبة القيمة المضافة وتقديم الاعتراضات والاستشارات الضريبية وطلب خطة تقسيط

#### 04

#### Value Added Tax (VAT) Services

These include all services provided by VAT advisors, zakat advisors, legal accountants, including preparing and reviewing tax returns (monthly and quarterly), VAT registration/cancellation, submitting "objections, tax consultations, and requesting installment plans



#### الاستشارات والحلول المحاسبية

وبالمثل, نهدف في هذه الخدمة الى دعم عملائنا أصحاب المشاريع الناشئة أو المتوسطة في جميع الجوانب المالية والمحاسبية لأعمالهم. تحسين نظام المحاسبة, تخطيط الميزانيات, إدارة الأرباح والتكاليف

#### 05

#### Accounting Consultations and Solutions

Similarly, in this service, we aim to support our clients, whether startups or medium-sized businesses, in ,all financial and accounting aspects of their businesses. This includes improving accounting systems "budget planning, profit and cost management



#### وصف اعداد القوائم الداخليه

اعداد القوائم المالية (الميزانية العمومية, قائمة الدخل, التدفقات النقدية, والإيضاحات المرفقة). مراجعة البيانات المحاسبية والتأكد من اتساقها مع المعايير المحلية. رفع القوائم عبر منصة «قوائم» بشكل صحيح وسلس. تقديم تقرير موجز للإدارة حول الوضع المالى العام للمنشأة.

#### 06

#### Description of the internal lists

Prepare financial statements (balance sheet, income statement, cash flow statement, and .(accompanying notes

.Review accounting data and ensure they are consistent with local standards

.Upload statements correctly and smoothly to the "Qawaem" platform

.Provide a summary report to management on the entity's overall financial position



السعوديه الرياض



+966 55 875 1756



Ksaa-777@hotmail.com



https://al-quraini.com

